
KONGRES URESNIČEVANJA
TIIMI i..<>Kdelegati, gosti in novinarji, kisose 15. aprila v veUkidvorani Can-

karjevega doma udeležili slovesnega pričetka 9. kongresa Zveze komunisto*
Slovenije, je bil tudi osemindvajsetletni Duro Ličanin iz delovne organizacije
Gradis, tozd I jubljana okolica, eden izmed enaindvajsetih delegatov iz naše
občine. Z njim smo se pogovarjali, ko je minil šele prvi dan kongresa, zato nam
seveda ni mogel postreči s širšo oceno dejavnosti kongresa, ampak je nanizal le
nekaj svojih občutkov in prvih, še neurejenih vlisov. Povedal je:

»Prvič sem delegat na kakršnem-
koli kongresu. Kot vsi komunisti, pa
tudi drugi delovni ljudje in občani
pričakujem, da bo kongres odgovoril
na odprta vprašanja, ki se pojavljajo
v našem družbenopolitičnem in go-
spodarskem sistemu.«

V teh dneh je l.jubljana slovesno
okrašena. Vihrajo zastave, plakati in

drugi napisi pozdravljajo kongres;
vsepovsod je čutiti, da se dogaja
nekaj posebnega in pomembnega.
Kakšni občutki navdajajo vas v veliki
dvorani Cankarjevega doma?

»V trenutku, ko je pevski zbor
zapel Internacionalo, sem začutil
ponos, zadovoijstvo, srečo, pripad-
nost našemu samoupravnemu siste-
mu; občutiš. da si del Slovenije in Ju-
goslavije. Zaveš se tudi, da biti dele-
gat ni le čast, temveč tudi odgovor-
nost, saj stno se komunisti zbrali na
fcongresu zato. da se dogovorimo, za-
iTtamo in potem tudi uresničimo na-
loge, ki jih terja naš čas. Takih tre-
nutkov je najbrž v človekovem živ-
Ijenju malo in jih je težko živo opisati
z besedami. Z obrazov navzočih sem
razbral, da so tudi njih navdajali po-
dobni občutki. Želel bi, da bi vsak
kdaj doživel podoben trenutek, ker

vem, da je še veliko mladih, ki bi si
zaslužili, da bi tisti hip stali v dvoram
Cankarjevega doma tako kot jaz.«

Na kongresu je najprej govori!
predsednik CK ZKS France Popil o
nalogah komunislov pri nfrjevanju
socialističnega samoupravljanja in o
splošnem razvoju socialistične repu-
blike Slovenije. kaj se vam je iz nje-

govega referala najbolj vlisnilo v
spomin?

»Iz njegovega poročila. ki je ne
samo kritično, lemveč ludi pošteno
ocenilo položaj v Sloveniji in Jugo-
slaviji, je razvidno, da res želimo v
tem trenutku pogledati resniei v oči
in da hočemo v družbenoekonorn-
skem sistemu odpraviti vzroke, ki
hromijo naše gospodarstvo.«

V popoldanskem delu prvega dne
kongresa ste sodelovali v komisiji /a
družbenoekonumske odnose in so-
cialistični razvoj. O cem ste se tam
pogovarjali?

»Poslušali smo razprave 20 dele-
gatov, ki so >,e nanašale na naše seda-
nje gospodarske razmere. V vseh
razpravah je bila poudarjena zlasti
osebna odgovornost. Vendar sem
imel včasih občutek. da so razprave

nekaterih udeležencev presplošne v
ocenah pa tudi v predlogih za rešitev.
To se pač na lem kongresu ne bi
smeiodogajati. Vsisiželimo, da tone

bi hil kongres /aradi kongresa.
ampak konjires, ki bo /ačrtal na.š
realni nadaljnji ra/voj.
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